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Zápis ze schůze Rady Spolku JERGYM z.s. ze dne 14.11.2023 

 

Přítomno: 20 členů  

Přítomni: Jiruše, Šímová, Fialová, Zajícová, Novotný, Hokrová, Vraštilová, Němečková, Zemenčíková, 
Rancová, Markovská, Rous, Marková Moravcová, Ruláková, Keršlágerová, Landsmannová, Závacká, 
Kloučková, Kmetyo, Zvolánek 

Omluveni: Nováková, Lanková, Lobová 

Hosté: J. Šťastný, J. Vydra, zástupci maturitních tříd  

 

1. Zahájení rady: Ing. Věra Landsmanová  

• všechny přítomné přivítala, byl domluven zapisovatel jednání 

 

2. Příprava maturitních plesů: 

• Zástupce ředitele Mgr. Jiří Vydra podal informace o přípravě na maturitní plesy 
• Termíny plesů: 12.1.2024 od 18.30 hodin (4.A, 4.B a 4M) a 10.2.2024 od 19. hod. (4L, oktáva) 
• Cena lístku pro letošní plesy zůstává na původní hodnotě 300,-Kč.  Distribuce lístků na 1.ples 

byla zahájena. 
• P. Vydra zajistil pronájem DK Liberec  
• Spolek přátel Jergym přispěje na každý jednotlivý ples v obvyklé výši – max. 30.000 Kč na 

hudbu, max. 5.000 Kč na moderátora, do 100 Kč na květinu pro studenta (v této hodnotě je 
započítána i květina pro třídního profesora). 

• Zástupce studentů – otázka zda Spolek navíc přispěje na předtančení – Spolek nikdy 
nepřispíval, nebude se to měnit. 

• Diskuze k označení prodejců společenské hry. Měli by být viditelně označeni, aby je hosté 
lehce poznali a mohli si koupit lístek do společenské hry. Maturanti zařídí nákup 12 ks např. 
čelenek po domluvě s p. zástupcem Vydrou – odsouhlaseno všemi. 

• Paní Ruláková a pí. Marková mají na starosti organizaci a přípravu společenské hry pro oba 
plesy. 

• P. Zvolánek podal organizační informace k plesům, zápis členů na jednotlivé termíny. 
• Žáci byli Spolkem upozorněni, že podle pravidel Spolku přátel Jergym, z.s. musí být zaplaceny 

členské příspěvky od všech žáků maturitní třídy, aby mohl Spolek pro maturanty ples 
zorganizovat. 
 

3. Informace p. ředitele Mgr. Šťastného: 

Žádosti o příspěvek 

Upozornění předsedkyní p. Landsmannovou, že musí mít žáci zaplaceny členské příspěvky, před 
podáním žádosti Spolku. Jinak nebudou žádosti propláceny. 

• na jazykově-historickou exkurzi do Drážďan – kvarta, 4.M–5000 Kč na dopravu – jednohlasně 
odsouhlaseno 
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• na jazykově-historickou exkurzi s rodilým mluvčím po památkách Prahy – 4. ročníky – 
příprava k maturitní zkoušce z německého jazyka - 1800 Kč na rodilého mluvčího – 
jednohlasně odsouhlaseno 

• na dějepisnou exkurzi do Kutné Hory – sekunda, tercie – 12000 Kč, exkurze již proběhla, ale 
nebyly zaplaceny všechny příspěvky, proto Spolek přispěje zpětně (výjimka čekání na 
zaplacení členských příspěvků z důvodu respektování stanoveného termínu pro platbu 
příspěvku do 15.11.2023). Odsouhlaseno 
Dotazy 

• Zda, pokud dá rodič sponzorský dar, musí zaplatit členské příspěvky – ANO 

Informace: 

• Informace o maturitní zkoušce 2024 – Cermat již uvolnil přihlašování k MZ, do 1.12.2023 se 
všichni žáci a žákyně musí prostřednictvím TU přihlásit. Poté již komunikace jen po emailu, 
využívat jen školní email ………@jergym.cz. Vždy zkontrolovat osobní údaje. 

• Stávka 27.11. – zatím se neví, záleží na samotných učitelích – bude teprve schůzka 
Důvody pro: škrty v rozpočtu, úbytek dělených hodin,…. 

• Pedagogická poema – 55. ročník proběhl úspěšně (předpoklad, že i po stránce ekonomické – 
zatím není akce po ekonomické stránce zcela uzavřená) 
                      - poděkování Spolku přátel Jergym za podporu akce 
                      - zahájení proběhlo spolu s retrospektivní výstavou v KVK Liberec 
                      - kolem 140 účastníků z 18 pedagogických škol 
 
                      - poděkování předsedkyně Spolku za 3 dary v celkové hodnotě 12.000 Kč, které 
byly v plné výši použity na spolufinancování akce (Číma odpady, p.Hochman 5.000Kč, 
p.Matějíček 5.000Kč, p.Dušek 2.000Kč) 
 

 

5. Různé 

• Paní Ruláková vnesla podnět na řešení dopravní situace v ulici Jeronýmova. 
V minulých letech bylo již žádáno o instalaci zpomalovacích prahů, ale neúspěšně. 
Nyní se paní Ruláková pokusí i s podporou Spolku podat žádost na instalaci 
zpomalovací prahů před školou. 

• Paní předsedkyně Landsmannová upozornila, že její předsednictví ve Spolku končí 
v červnu 2024.  Vyzvala zástupce Spolku, aby zvážili, kdo chtějí kandidovat na nového 
předsedu či místopředsedu. 

 

Další termín schůzky Rady Spolku Jergymu byl stanoven na 23. 1. 2024 od 16:30. 

 

Zápis zapsala: Mgr. J. Závacká 

Zápis ověřila: Ing. Věra Landsmanová, Předseda Rady Spolku JERGYM z.s.    


